
RHINO Picatinny Rail, Marlin 1894 44 Mag, 357 Mag, 45 LTC - RHINO
Scope Mount Rail - Henry Big Boy

Henry Big Boy RHINO Scope Mount Picatinny Rail – 5.5 Inches

Precision-machined, durable rail for scopes and red dots, designed for Henry
Big Boy rifles in .357 Mag, .41 Mag, .44 Mag, and .45 Colt calibers. Built for
maximum stability and improved accuracy even under heavy recoil.

: High-quality MIL-SPEC aluminumMaterial
: 5.5 inches (140 mm)Length
: 0.28 inches (7.1 mm) – compatible with low ringsHeight

: Fits Henry Big Boy pistol calibers. Not suitable forCompatibility
Henry .45-70, .30-30, or Costa systems.

Includes:

1x Picatinny rail
3x screws (8-40 x 1/8 inch)

Easy installation and recoil resistance for enhanced precision. Built-in sight
channel allows use of iron sights with the rail attached.

Attributes

Name: RHINO Scope Mount Rail - Henry Big Boy
Manufacturer: Ranger Point Precision
Product no.: BRD261009
Mfr. No.: 17
Length: 5''
Material: Aluminum
Delivery weight: 0.2kg
Shipping height: 10mm
Shipping width: 30mm
Shipping length: 127mm
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Sicherheitshinweise für die Verwendung der Ranger
Point Precision RHINO Picatinny Rail

Einleitung
Herzlichen Glückwunsch zum Kauf der Ranger Point Precision RHINO Picatinny Rail für Ihr Henry Big Boy Gewehr.
Diese Montageschiene wurde entwickelt, um Ihnen maximale Stabilität und verbesserte Zielgenauigkeit zu bieten.
Bitte lesen Sie diese Sicherheitshinweise sorgfältig, um eine sichere und effektive Nutzung des Produkts zu
gewährleisten.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien
Stellen Sie sicher, dass das Produkt nur für den vorgesehenen Zweck verwendet wird.
Überprüfen Sie vor der Verwendung regelmäßig den Zustand der Montageschiene und der Befestigungen.
Halten Sie das Produkt von Kindern fern und verwenden Sie es nur in einem sicheren Umfeld.
Achten Sie darauf, dass alle Teile und Werkzeuge, die für die Installation benötigt werden, in gutem Zustand
sind.
Informieren Sie sich über Rückrufaktionen auf der EU Safety Gate Plattform.

Besondere Sicherheitsvorkehrungen für die Verwendung
Verwenden Sie die Montageschiene nur mit kompatiblen Zielfernrohren und Rotpunktvisieren.
Achten Sie darauf, dass die Montageschiene korrekt installiert ist, um ein Verrutschen oder Lösen während
der Nutzung zu vermeiden.
Vermeiden Sie den Einsatz bei extremen Wetterbedingungen, die die Stabilität oder Sicht beeinträchtigen
könnten.
Überprüfen Sie vor jedem Schuss die Ausrichtung und Stabilität der Montageschiene.

Anweisungen zur Installation und Verwendung

Installation der Picatinny Rail:

Stellen Sie sicher, dass das Gewehr entladen ist, bevor Sie mit der Installation beginnen.
Platzieren Sie die Picatinny Rail auf der vorgesehenen Montagefläche des Gewehrs.
Verwenden Sie die mitgelieferten Schrauben (840 x 1/8 Zoll), um die Montageschiene sicher zu
befestigen.
Ziehen Sie die Schrauben gleichmäßig an, um sicherzustellen, dass die Rail fest sitzt.
Überprüfen Sie nach der Installation, ob die Rail stabil ist und sich nicht bewegt.

Verwendung des Zielfernrohrs oder Rotpunktvisiers:

Befestigen Sie Ihr Zielfernrohr oder Rotpunktvisier gemäß den Herstelleranweisungen.
Stellen Sie sicher, dass die Optik korrekt ausgerichtet ist und sicher auf der Montageschiene sitzt.
Führen Sie vor der Nutzung eine Sichtprüfung durch, um sicherzustellen, dass alles ordnungsgemäß
montiert ist.

Entsorgungsanweisungen
Entsorgen Sie das Produkt gemäß den örtlichen Vorschriften für Aluminium und andere Materialien.
Stellen Sie sicher, dass alle Teile, die nicht mehr benötigt werden, sicher und umweltgerecht entsorgt werden.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung
Für Fragen oder Bedenken bezüglich der Sicherheit und Nutzung des Produkts wenden Sie sich bitte an den
Hersteller oder den Händler, bei dem Sie das Produkt erworben haben.

Bitte beachten Sie, dass die Sicherheit bei der Verwendung von Waffen und Zubehör oberste Priorität hat. Halten Sie
sich an alle Anweisungen und Richtlinien, um ein sicheres Schießen zu gewährleisten.
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Ranger Point Precision RHINO Picatinny Rail Safety
Instruction Guide

Introduction
Thank you for choosing the Ranger Point Precision RHINO Picatinny Rail for your Henry Big Boy rifle. This guide
provides essential safety instructions, installation guidelines, and disposal instructions to ensure your product is used
safely and effectively.

General Safety Guidelines
Ensure that the Picatinny rail is compatible with your rifle model before use.
Always check the rail for any signs of damage or wear before installation.
Keep the rail out of reach of children and vulnerable individuals.
Do not exceed the weight limit for scopes and accessories mounted on the rail to prevent failure.
Regularly inspect the rail and mounting hardware for tightness and integrity.
Always follow the manufacturer’s guidelines for the use of scopes and accessories.

Specific Safety Precautions for Use

Installation Precautions:
Ensure the rifle is unloaded before beginning installation.
Use appropriate tools to avoid damaging the rail or rifle.

Use Precautions:
Avoid using the rail in extreme conditions that may affect its integrity, such as excessive heat or
moisture.
Do not modify the rail or its components in any way.
Be cautious when adjusting scopes or accessories mounted on the rail to prevent accidental dislodging.

Storage Precautions:
Store the rifle with the rail installed in a safe, dry place.
Avoid placing heavy objects on top of the rifle to prevent bending or damaging the rail.

Instructions for Installation and Usage

Installation:

Ensure the rifle is unloaded and placed on a stable surface.
Align the RHINO Picatinny rail with the mounting points on the rifle.
Use the provided screws (840 x 1/8 inch) to securely attach the rail to the rifle.
Tighten the screws evenly to ensure proper fit without overtightening, which may damage the rail or
rifle.
Verify the rail is securely mounted before attaching any scopes or accessories.

Usage:

Once installed, you can mount your scope or red dot sight onto the Picatinny rail.
Ensure that all accessories are securely fastened and check for stability before use.
After mounting, perform a function check to ensure that the rail and accessories are properly aligned
and securely attached.

Disposal Instructions
Dispose of the Picatinny rail responsibly in accordance with local regulations.
If the rail is damaged beyond repair, consider recycling the aluminum material if possible.
Do not dispose of the rail in regular household waste.

Contact Information for Further Support



For any questions or concerns regarding the RHINO Picatinny Rail, please refer to the manufacturer’s website or
contact their customer service team for assistance.

Reporting Unsafe Products
If you encounter any unsafe products or accidents, report them to the relevant authorities.
Stay updated on recall notices and safety alerts via the EU’s Safety Gate platform.

Thank you for your attention to these safety instructions. Enjoy using your Ranger Point Precision RHINO Picatinny
Rail!


